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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 

 
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 
konaného  dňa  28. 06. 2018 

 
Prítomní poslanci: Félix Adamec, Ľubomíra Čičutová, Soňa Jantošová,  Jana Muráňová, Ján Kuchár,  
                                   JUDr. Alica Harišová, Milan Kušnier                                              

 
Neprítomní poslanci:   PhDr.  Mária Jandová PhD., Bc. Miroslav Smädiš       
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:            Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :     Ing. Milena Kremeňová  
 
Občania :                        Ing. Michal Ďurkech, Rastislav Kretík, Jaroslav Urík, Pavol Tamáši 
     
Rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie záverečného účtu obce za rok 2017  
6. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 – rozpočtové opatrenia 
7. Návrh na predaj obecného majetku v zmysle § 9a, ods.8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 
8. Informácia o úspešnosti žiadosti o NFP na projekt „Zníženie energetickej náročnosti verejných budov -  

MŠ a OÚ Plevník-Drienové“ 
9. Informácia o úspešnosti žiadosti o NFP na projekt „Predchádzanie BRO formou domáceho 

kompostovania“ 
10. Informácia o schválení dotácie na vybudovanie detského ihriska 
11. Informácie o pripravovaných projektoch a realizáciách na najbližšie obdobie 
12. Návrh na čerpanie rezervného fondu obce v roku 2018 
13. Prerokovanie upozornenia prokurátora – povinnosť vydať VZN o miestnom referende 
14. Určenie počtu poslancov a rozsahu výkonu funkcie starostu vo volebnom období 2018-2022 
15. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2018 
16. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledku vykonaných kontrol 
17. Rôzne (žiadosti občanov) 
18. Diskusia  
19. Záver 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.   Zo 
zasadnutia OZ sa ospravedlnili poslanci Jandová a Smädiš. Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, 
doplňujúce návrhy neboli. Dal hlasovať za návrh programu rokovania  OZ a poslanci návrh jednomyseľne 
schválili. 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu pani Janku Muráňovú, za členov pani JUDr. Alicu 
Harišovú a pána  Jána Kuchára.  Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov pána Felixa Adamca a pána 
Milana Kušniera. Zápisom poveril Ing. Milenu Kremeňovú. Dal hlasovať za predložený návrh a poslanci 
návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce. Skonštatovala, že všetky uznesenia sú 
splnené alebo sa priebežne plnia. Z minulých rokovaní OZ evidujeme  plnenie  uznesení č.: 22/2011, 
36/2014, 15/2017,  57/2017, 12/2018, 15/2018  a 18/2018 nasledovne: 
 
Uznesenie č. 22/2011 -  vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá.      
Uznesenie č. 36/2014 -  riešiť stavbu Miroslava Ďurkecha ml. /spevnené plochy/ v zmysle staveného zákona 

uznesenie sa priebežne plní.  
Uznesenie č. 15/2017 -  pripraviť návrh riešenia na zníženie výdavkov na odpadové hospodárstvo obce – 

úloha trvá      
Uznesenie č. 57/2017 -  sťažnosť Jána Gaňu st. a jeho rodinných príslušníkov na rušenie nočného kľudu   

čase konania kultúrnych podujatí v priestoroch športového areálu pripraviť návrh 
Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2011 o verejnom poriadku v obci. Starosta odpovedal, že 
prijatím VZN nesmú byť obmedzené práva sťažovateľa. 

Uznesenie č. 12/2018 -  pokračovať v konaní za účelom obnovenia zrušeného napojenia na cestu I/61 
v lokalite Nižehradskej – uznesenie sa priebežne plní.      

Uznesenie č. 15/2018 -  stavebná komisia má pripraviť stanovisko k možnej zámene pozemkov medzi obcou 
a pani Annou Bednárovou. Starosta informoval že, stavebná komisia doporučuje 
zámenu pozemkov.      

Uznesenie č. 18/2018 -  zistiť v spolupráci so spoločnosťou TES Media, s.r.o. Žilina záujem o zmenu 
a rozšírenie služieb v oblasti vybudovania optickej siete v obci a prevádzkovania 
káblovej televízie a internetu v našej obci.    Starosta informoval, že sa v spolupráci 
s TES Media pripravuje leták, ktorý dostanú občania do schránok, aby sa vyjadrili či 
to chcú.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 27/2018 
Hlasovanie : Za: 7 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu od 03.05.2018 do 28.06.2018 spolu s fotodokumentáciou predložil 
starosta obce Miroslav Kremeň v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného 
úradu za obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 3.5.2018 do dnešného dňa, čiže 28.6.2018. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, sme pokračovali v plnení úloh prijatých na predchádzajúcich 
rokovaniach OZ a činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane všetkých našich povinností 
vyplývajúcich zo zákona o obecnom zriadení. Toto obdobie bolo pre obec úspešné v tom, že nám oficiálne 
boli schválené naše žiadosti o nenávratný finančný príspevok (NFP) na projekt : „Zníženie energetickej 
náročnosti objektov MŠ a OÚ“ (výška NFP 654 tis.€) a projekt „Predchádzania vzniku BRKO“ – dodanie 
kompostérov do domácností (výška NFP 141,5 tis.€ pre Združenie obcí Strážovské vrchy – 14 obcí) . Okrem 
toho nám boli schválené naše žiadosti na poskytnutie dotácií a to konkrétne dotácia z Úradu vlády SR a 
dotácia z nadácie EPH na vybudovanie detského ihriska a  bývalom kúpalisku (8 tis.€ a 1 tis.€). Schválenú 
máme aj dotáciu vo výške 3 tis.€ pre DHZ na ich vybavenie a tiež nám predseda TSK schváli žiadosť 
o dotáciu na konanie obecných hodov vo výške 500 €, ktoré sa budú konať v auguste. Tieto správy potešia, 
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ale kým nastane proces realizácie čaká nás ešte veľa práce súvisiacej s rôznymi kontrolami projektov, 
postupov, verejným obstarávaní a pod. Veď napr. od minulého týždňa máme podpísanú zmluvu na 
rekonštrukciu MŠ a OÚ, ale začiatok je naplánovaný až na 04/2019, keďže nám neuznali niektoré výdavky 
spojené s týmto projektom bude potrebné zrušiť ukončené verejné obstarávanie a vyhlásiť nové a následné 
prebehnú všetky potrebné kontroly, ale dôležité je, že to už máme schválené a bude sa to realizovať. 
Podobnú skúsenosť s eurofondami a verejným obstarávaním máme aj pri projekte zberného dvora, ktorý 
máme už takmer dva roky schválený, stavbu máme hotovú, ale ešte stále nie sú ukončené kontroly 
a verejné obstarávanie na dodanie strojov a techniky. Zberný dvor sme 22.6. kolaudovali a čakáme na 
vydanie kolaudačného rozhodnutia. Následne musíme vypracovať prevádzkový poriadok, ktorý musí 
odsúhlasiť OÚ PB odbor životného prostredia.  

V zmysle odsúhlaseného rozpočtu a výsledkov verejného obstarávania sme sa pustili do 
rekonštrukcie mosta do športového areálu, ktorý je už hotový a čakáme už len na položenie asfaltového 
koberca. Tiež sa začali práce na rekonštrukcii miestnej komunikácie Pirkova II (od RD p. Pavlíka po RD p. 
Muráňovej) kde bola cesta už v havarijnom stave. Oproti projektu a na základe zisteného skutkového stavu 
došlo v projekte k zmene systému odvodnenia a na základe záverov z dnešného kontrolného dňa stavebný 
dozor a zhotoviteľ odporúča komplet výmenu podložia, nakoľko nie je únosné a realizáciou cesty len 
položením nového koberca na pôvodnú cestu by sme síce mali nový koberec, ale časom by táto cesta 
vykazovala trhliny a nemala by dlhú životnosť. Stavebný dozor a zhotoviteľ odporúča realizovať komplet 40 
cm cementovú stabilizáciu pôvodných vrstiev cesty, následným zhutnením do spádu a položením dvoch 
vrstiev nového asfaltového koberca, čo by bolo správnym technickým a dlhodobým riešením. Toto riešenie 
si ale bude vyžadovať zvýšenie celkovej ceny diela a jeho úpravu rozpočtovým opatrením.  O ostatných 
pripravovaných akciách na najbližšie obdobie Vás budem informovať v samostatnom bode dnešného 
rokovania OZ. 

Okrem týchto práce vlastnými kapacitami realizujeme prípravné práce pre nových chodník a opravu 
dlažby do Domu smútku na cintoríne, osádzame nové herné prvky na detské ihriska pri Rajčuli a v parku 
Dominika Tatarku. Máme osadené prvé dve kamery v centre obce a funkčný kamerový systém, vykonávame 
opravy a údržbu verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu, ale najviac času nám zaberá kosenie verejných 
priestranstiev v obci. Uskutočňujeme pravidelný mesačný zber separovaného odpadu, nepotrebnej 
elektroniky, zabezpečili sme pre občanov veľkokapacitné kontajnery na odpad (spolu 80 m3) a dali sme 
buldozérom upraviť nelegálnu skládku odpadu pri Váhu a to všetko na náklady obce, ktoré by obec vedela 
určite zmysluplnejšie využiť. Našimi pracovníkmi a pracovníkmi ktorých aktivujeme cez ÚPSVaR sme 
vykonávali údržby obecných objektov, strojov a náradia a rozvážame tiež stravou pre dôchodcov. 
Dodávateľsky sme vykonali aj jarnú deratizáciu verejných objektov. 

Po schválení rozpočtu v zastupiteľstve TSK do realizácie by mala ísť aj rekonštrukcia havarijného 
stavu mosta na štátnej ceste 1960 smerom na Dolinu. Pri tejto príležitosti sa nám množia sťažnosti na 
urbárske spoločenstvá ohľadom ťažby, neporiadku ale hlavne nedodržiavania dopravných predpisov 
a obmedzení na štátnej ceste ale aj na miestnej komunikácií okolo ihriska. V zmysle uznesenia OZ 
pokračujeme v snahe za obnovenie napojenia na cestu I/61 a to podaním žiadosti o obnovenia napojenia na 
SSC a príslušné orgány. 

Vypracovali sme Záverečný účet obce za rok 2017, vykonal sa audit účtovnej závierky obce 
a ostatné povinnosti súvisiace s činnosťou OÚ. V týchto dňoch budú občanom zasielané aj rozhodnutia 
o dani z nehnuteľnosti a za psa. Zúčastnil som sa ako delegát za náš okres aj celoslovenského snemu ZMOS 
za účasti najvyšších predstaviteľov štátu. Tiež som absolvoval rôzne valné zhromaždenia združení , v ktorých 
je obec členom a zúčastnil som sa všetkých schôdzi zložiek a akcií konajúcich sa v našej obci. Končí sa nám 
v MŠ a ZŠ ďalší školský rok a s potešením môžem konštatovať, že po dlhšej dobe budeme mať ZŠ viac 
žiakov, nakoľko odchádza 10 deviatakov a do ZŠ by malo nastúpiť 19 prvákov. Ako som konštatoval pred 
rokom problémom bude kapacita MŠ, kde aj tento rok bolo podaných 27 žiadostí ale naša MŠ môže v tomto 
roku prijať len 17 detí a nevieme tak vyhovieť všetkým podaným žiadostiam. 

Ako konštatujem v každej správe, v kultúrno-spoločenskom a športovom živote je naša obec 
a zložky v nej pôsobiace veľmi aktívna, koná sa tu veľa akcii a občan si má naozaj z čoho vyberať. Za 
posledné obdobie to boli akcie ako Deň matiek, zastávku v našej obci mali aj cyklisti a pacienti so sklerózou 
multiplex – akcia OD Tatier k Dunaju, v KD sa konala celoslovenská literárna súťaž O cenu Dominika Tatarku, 
v športovom areáli sa konal branný viacboj kynológov a posledný víkend sa v KD konal 6.ročník prehliadky 
dychových hudieb – Plevnický dychfest. Futbalistom sa skončili futbalové súťaže a už sa pripravujú na nový 
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ročník. DFS a FS Dúbravček a ĽH absolvovali tiež veľa pekných akcií. Samozrejme, že aj počas leta sa v obci 
veľa akcií uskutoční, na ktoré všetkých srdečne pozývam. 

Máme za sebou toho dosť a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu 
a plnení úloh prijatých obecným zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej 
obce. Prišlo k nám leto, čas prázdnin, dovoleniek a oddychu, preto Vám prajem čo najpríjemnejšie prežitie 
nastávajúcich letných dní. 

 
Diskusia: 
Poslankyňa JUDr. Harišová Alica – ako sa bude pokračovať v navrhnutej ceste okolo bývalého družstva. 
Starosta odpovedal, že musíme dať vypracovať GP, osloviť vlastníkov a následne vykúpiť pozemky pod 
plánovanú cestu a dať vypracovať projekt. Rovnaký postup platí aj pre plánovanú cestu „Pod kopanicami“. 
Poslanec Felix Adamec – materská škola potrebuje viac miesta, treba urýchliť prerobenie budovy Jednoty, 
aby sa tam obecný úrad mohol presťahovať.  Na vyčistenie potoka nezabudnúť. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 28/2018 
Hlasovanie : Za:  7 

Proti: 0   
Zdržal sa: 0  
 

K bodu 5/  Návrh a schválenie záverečného účtu obce za rok 2017  
Starosta prečítal správu audítora o overení individuálnej účtovnej závierky za rok 2017. Zhodnotil návrh 
záverečného účtu obce za rok 2017, ktorý bol zverejnený predpísaným spôsobom dňa 12.6.2018. Prebytok 
za rok 2017 v sume 114 883,73€ navrhuje použiť na tvorbu a prevod do rezervného fondu. Starosta prečítal 
správu audítora o overení individuálnej účtovnej závierky za rok 2017. Hlavný kontrolór prečítal odborné 
stanovisko k návrhu záverečného účtu za rok 2017 a odporučil obecnému zastupiteľstvu záverečný účet 
schváliť. Taktiež komisia pre financie a majetok nemá k návrhu záverečného účtu obce pripomienky 
a odporúča jeho schválenie. Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 29/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 30/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 6/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 – rozpočtové opatrenia 
Starosta predložil rozpočtové opatrenie č. 7 až 9/2018, ktoré sú samostatnou prílohou tejto zápisnice. Podal 
návrh na rozpočtové opatrenie obecného zastupiteľstva č. I/2018  na dofinancovanie rekonštrukcie kotolne 
a vykurovania kultúrneho domu  a dofinancovanie rekonštrukcie miestnej komunikácie Pirkova II, kde na 
základe nových skutočností je potrebné spevniť podložie. 
Diskusia: 
Poslanec Adamec Felix – je dobré, že sa robí odvodnenie na Pirkovej II a taktiež výmena podložia nakoľko je 
to dobré z hľadiska únosnosti a životnosti cesty. Škoda, že takéto komplexné riešenia sa nerobili aj 
v minulosti (napr.na Drienovskej ulici pred RD č470-474.stojí voda nakoľko cesta nie je odvodnená). 
JUDr. Harišová Alica – či to nemôže niekto napadnúť,  keď sa navýši cena rekonštrukcie.  
Starosta odpovedal, že bolo uskutočnené verejné obstarávanie na základe podkladov od projektanta, ale na 
základe realizácie, zistených skutočností a zápisov z kontrolného dňa stavby je potrebná výmena 
neúnosného podložia a zmena systému odvodnenia, čo je preukázateľné. Na základe odsúhlasenia naviac 
prác sa so zhotoviteľom podpíše dodatok. Bude to síce drahšie, ale určite technicky správne a kvalitnejšie 
riešenie, nakoľko sa vybuduje cesta, ktorá bude spĺňať súčasné technické požiadavky na jej prevádzku.   
Poslankyňa Soňa Jantošová -  na rekonštrukciu vykurovania KD bolo naplánovaných 30000 EUR a teraz to 
zvyšujeme o 5700 EUR, prečo? 
Starosta vysvetlil, že pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2018 (v decembri 2017) ešte nebola vypracovaná 
projektová dokumentácia a uskutočnené verejné obstarávanie, ale bola všeobecná zhoda, že s vykurovaním 
KD treba niečo robiť nakoľko je v havarijnom stave - z troch kotlov funguje už iba jediný, všade sú hrubé 
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potrubia a rôzne typy radiátorov. Po dodaní PD a výsledku verejného obstarávania je celková cena 35,7 tis.€ 
(cena podľa projektu bola 39,6 tis.€) s tým, že sa jedná o komplexné riešenie s rozdelením vykurovania na 
dve samostatné vetvy (sála + miestnosť DFS zvlášť a stará časť zvlášť), doplnením merania regulácie 
a komplet novou elektroinštaláciou pre kotolňu.  
Občan Ing. Michal Ďurkech – zdieľa názor, že cestu treba urobiť kvalitne, ale peniaze sa presúvajú z cesty 
Bukovanova na iné cesty a potreby obce, aj vlani to tak bolo a Bukovanova sa stále odďaľuje. Chce vedieť či 
to budúce obecné zastupiteľstvo zohľadní a uvoľní potrebnú sumu na dokončenie cesty Bukovanova 
Starosta odpovedal, že on určite navrhne dokončiť cestu Bukovanova, ale teraz tam prebieha výstavba RD, 
prechod ťažkých stavebných mechanizmov a preto navrhol čerpanie z tejto položky na tie, ktoré sa práve 
realizujú. 
Občan Kretík sa spýtal, koľko stála rekonštrukcia mosta do športového areálu. 
Starosta odpovedal, že z pôvodných vysúťažených 14,4 tis.€ sme skončili na 12 tis.€. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 31/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 32/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 7/  Návrh na predaj obecného majetku v zmysle § 9a, ods.8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 
Starosta prečítal žiadosť pána  Pavla Bednára, Plevník-Drienové č.529 o odkúpenie novovzniknutých parciel 
vedľa jeho RD a to parcely KNC 410/88, orná pôda o výmere 182 m2, KNC 1539/11, TTP o výmere 233 m2 
a KNC 1538/9 ostatné plochy o výmere 79 m2, ktoré dlhodobo udržiava. Zároveň prečítal stanovisko 
stavebnej komisie, ktorá odporúča predaj vyššie uvedených pozemkov pánovi Bednárovi. Starosta zároveň 
prečítal všetky návrhy na predaj obecného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa v tejto lokalite 
v prospech kupujúcich (Randa, Janík), pre ktorých sa schvaľoval zámer na predchádzajúcom rokovaní OZ. 
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 33/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 34/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 35/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 36/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 8/   Informácia o úspešnosti žiadosti o NFP na projekt „Zníženie energetickej náročnosti verejných 
budov -  MŠ a OÚ Plevník-Drienové“ 
Starosta informoval o schválení NFP na projekt „Zníženie energetickej náročnosti objektov MŠ a OÚ“ – 
schválená dotácia 654 tis.€. Pri tomto projekte nám ale boli vyčíslené neoprávnené výdajky na tento projekt 
vo výške 74 tis.€, ktoré vraj nesúvisia si znížením energetickej náročnosti (strecha nad OÚ, svetlovody, 
zastrešenie markíz a terasy a dažďová kanalizácia), ktoré buď nebudeme robiť alebo ich musíme financovať  
z vlastného rozpočtu. Túto informáciu prerokovala aj stavebná komisia 11.6. , ktorá odporúča schváliť 
a realizovať strechu nad OÚ z vlastného rozpočtu a vôbec nerealizovať dažďovú kanalizáciu. Zmluva o NFP 
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je už podpísaná a teraz bude prebiehať kontrola VO a preto plánovaný začiatok stavby je až 04/2019 
vzhľadom k zimnému obdobiu a rozsahu a druhu prác. 
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 37/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 9/  Informácia o úspešnosti žiadosti o NFP na projekt „Predchádzanie BRO formou domáceho 
kompostovania“ 
Starosta informoval, že podaná žiadosť o nenávratný finančný príspevok v sume 149 000 EUR na domáce 
komostéry bola tiež úspešná. Momentálne prebieha kontrola verejného obstarávania a pripravujú sa 
podklady na podpísanie zmluvy s tým, že kompostéry by mali byť dodané do konca roka 2018. Túto žiadosť 
podalo Združenie obcí Strážovské vrchy, ktorého sme členom a ktoré združuje 14 obci z nášho okolia. 
Zároveň požiadal o schválenie členského príspevku na rok 2018 v sume 488,40 EUR.  
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 38/2018  
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 10/  Informácia o schválení dotácie na vybudovanie detského ihriska 
Starosta informoval, že podal žiadosť o dotáciu na Úrad vlády na vybudovanie detského ihriska na bývalom 
kúpalisku, dotácia bola schválená v sume 8000 EUR a Nadácia EPH nám schválila 1000 EUR tiež na detské 
ihrisko, ktoré musíme do konca septembra minúť. 
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 39/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 11/  Informácie o pripravovaných projektoch a realizáciách na najbližšie obdobie 
Starosta obce informoval, že momentálne  prebieha rekonštrukcia miestnej komunikácie Pirkova II., 
parkovisko pre osobné autá v areáli ZŠ, opravuje sa most pri TJ, ďalej sa tento rok plánuje oprava 
a rozšírenie mosta k bytovkám vrátane nového zábradlia, oprava schodov a chodníkov na cintoríne, 
rekonštrukcia kotolne a vykurovania KD, dopravné ihrisko v areáli MŠ, zateplenie severozápadnej steny na 
11 bytovke, detské ihrisko na bývalom kúpalisku a výstavba novej hasičskej zbrojnice.   
Diskusia : 
Poslankyňa Muráňová navrhla, aby obecné zastupiteľstvo prerokovalo odmenu starostovi vzhľadom na 
množstvo realizovaných projektov, úspešné riešenie  komplikovaných úloh, množstvo získaných dotácií 
a poďakovala mu za vykonávanú prácu vo funkcii starostu. 
Aj ostatní poslanci pozitívne hodnotia prácu starostu obce dosiahnuté výsledky v získavaní nenávratných 
finančných príspevkov a dotácii pre obec, výsledky hospodárenia, stav rezervného fondu.  
Ing. Milan Kremeň – preberalo sa to už na minulom rokovaní OZ, jedná sa o navýšenie platu o 10% oproti 
jeho terajšiemu platu. 
Starosta – ďakujem, ale vôbec nie je potrebná úprava môjho platu a žiada ponechať pôvodný plat. 
Poslankyňa Muráňová – je to návrh poslancov OZ a preto požiadala dať o ňom hlasovať 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 40/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 41/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
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K bodu 12/  Návrh na čerpanie rezervného fondu obce v roku 2018 
Starosta informoval, že obec získala dotácie spolu v sume 9 000 EUR na vybudovanie detského ihriska na 
mieste bývalého kúpaliska, preto navrhuje použiť aj časť finančných prostriedkov z rezervného fondu a to 
v sume 50 000 EUR na vybudovanie nového komplexného areálu s pódiom, detským ihriskom, chodníkmi, 
zeleňou, prístreškami terénnymi úpravami a pod.  
Diskusia: 
Poslankyňa Muráňová, navrhla aby starosta požiadal urbár o drevo na nové pódium.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 42/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 13/  Prerokovanie upozornenia prokurátora – povinnosť vydať VZN o miestnom referende 
Starosta prečítal list prokurátora, kde na základe novely zákona o obecnom zriadení je OZ povinné prijať 
VZN o organizácii miestneho referenda. Návrh VZN pripravíme na rokovanie ďalšieho OZ. 
Diskusia: 
Poslankyňa Čičutová – takého VZN sme doteraz nemali, je to nové, musíme to mať. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 43/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 14/  Určenie počtu poslancov a rozsahu výkonu funkcie starostu vo volebnom období 2018-2022 
Starosta v zmysle zákona o obecnom zriadení  navrhuje na volebné obdobie 2018-2022 deväť poslancov 
obecného zastupiteľstva a výkon funkcie starostu obce na plný úväzok, tak ako to bolo aj v tomto volebnom 
období. 
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 44/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 15/  Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2018 
Plán kontrolnej činnosti predniesol hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň. 
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45a/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 16/  Správa hlavného kontrolóra obce o výsledku vykonaných kontrol 
Správu o výsledku kontrol prečítal hlavný kontrolór Ing. Milan Kremeň 
Do diskusie k tomuto bodu sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45b/2018 
Hlasovanie  Za: 7 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 17/  Rôzne 

 Na obecný úrad a aj dopravnému inšpektorátu v PB bola doručená žiadosť  občanov z časti ulice 
Drienovská od štadióna smerom na Dolinu po RD 267 pri moste, ktorý sa ide opravovať, ktorí sa sťažujú  
na nedodržiavanie dopravného značenia žiadajú umiestniť spomaľovače.  
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Starosta považuje sťažnosť za oprávnenú a riešil to s dopravným inšpektorátom (Mgr. Brezinom), ktorý 
prisľúbil zvýšiť počet hliadok v tejto lokalite. Po konzultácii s odborníkmi neodporúča umiestnenie 
spomaľovačov, pretože tie sú ešte väčšou záťažou pre uvedenú cestu vzhľadom k blízkosti rodinných 
domov a oplotení.  
Poslanec Adamec – treba upozorniť všetky urbárske spoločenstva a ich dopravcov 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 46/2018 
Hlasovanie Za: 7 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 Starosta obce informoval o príprave obecných hodov, ktoré sa uskutočnia 18. a 19. augusta 2018 
v priestoroch športového areálu s bohatým športovým a kultúrnym programom, v nedeľu so 
slávnostnou svätou omšou. Športové disciplíny budú pod patronátom poslancov obecného 
zastupiteľstva, kultúrny program zabezpečia naše kultúrne telesá a hostia v rámci projektu „Morava 
krásna Zem“ a tiež vystúpi Tárajko a Popletajka a budú pripravené rôzne atrakcie pre deti. Starosta tiež 
informoval, že 12.8.2018 sa uskutočnia „Hody na Doline“ spolu s oslavou 150. výročia postavenia 
drevenej zvonice na Doline. Ešte Informoval, že obecný úrad bude zatvorený od 30.7. do 3.8. z dôvodu 
čerpania dovolenky všetkých zamestnancov. 
 

 Poslankyňa Muráňová ešte ku obecným hodom a športovej sobote vyzvala poslancov, aby tak ako vlani 
sa zúčastnili a zabezpečili každý jednu disciplínu. Zároveň informovala o aktivitách DFS a FS Dúbravček – 
reprezentovali obec v Topolčiankach, v Galante – „Mikulovské dni“, v Macedónsku na folklórnom 
festivale, ďalej to boli „Hodžove dni v Sučanoch“, „Vidiečanova Habovka“ postúpili na celoslovenskú 
súťaž kde získali druhé miesto, najbližšie ich čaká „Folklórna Lysá“, 2.ročník akcie „ Stretnutie, setkání, 
sastanak, spotkanie“ potom Praznovské folklórne slávnosti, ďalej Chorvátsko a Budapešť. 
 

 Starosta ešte informoval o zámere kúpiť staršie auto na rozvoz obedov, mohla by to byť dodávka alebo 
podobný typ auta aby slúžilo aj na iné účely, ale všetko je iba v štádiu úvah, chce počuť aj názor 
poslancov. 

 Poslankyňa Čičutová načo nám budú dve staršie autá, navrhuje kúpiť  pre obec nové osobné auto, Fabia 
je už stará (2007), tá nech sa používa na takéto účely. Treba nové a bezpečné auto, starosta nech zistí 
cenové ponuky. 

 Poslankyňa Muráňová je tiež za kúpu nového osobného vozidla. 

 Občan Jaroslav Urík - ponúkol pomoc pri výbere automobilov. 
 
K bodu 18/  Diskusia 

 V diskusií vystúpil občan Tamáši Pavol (správca cintorína), ktorý ale vzhľadom k množstvu 
prerokovávaných bodov po súhlase poslancov OZ vystúpil na začiatku rokovania OZ s nasledovnými 
požiadavkami : požiadal o náter Jurišovho domu v centre obce, opravu schodov do Domu smútku, 
zrušenie bývalej zmrzlinovej bunky, upozornil na zlý stav oplotenia na cintoríne a požiadal o konanie 
v súvislosti s cestou pod kopanicami, lebo doteraz sa v obci nič neurobilo a je pripravený začať sám túto 
cestu vybavovať a zháňať na jej realizáciu peniaze. 
Starosta sa vyjadril, že všetko čo uviedol pán Tamáši evidujeme, budeme riešiť  a podľa finančných 
možností obecného rozpočtu následne aj realizovať. Čo sa týka budúcej cesty pod kopanicami takmer 
pred rokom sme začali prípravu, návrh umiestnenia, šírkové pomery cesty a zisťovali sme možnosti 
majetkoprávneho vysporiadania pozemkov. Vzhľadom k počtu vlastníkov je to  dlhší proces, ktorý má 
svoje postupy, ktoré nemožno preskočiť (geometrický plán, vysporiadanie pozemkov, zmluvy, kataster, 
projektová dokumentácia, územné konanie, stavebné povolenie, financie a pod.). Obec má v budovaní 
ciest svoje priority, napr. cesta Bukovanova a Dráhy, kde sú vysporiadané pozemky, GP, projekty a aj 
stavebné povolenia ale chýbajú peniaze na ich dobudovanie. Určite ale nie je možnostiach obecného  
úradu naraz riešiť a vybudovať všetky plánované cesty v zmysle územného plánu, aj keď by sme boli 
určite radi. 
Poslankyňa Čičutová -  je sklamaná,  že pán Tamáši nevidí čo všetko sa urobilo, aké dlhé sú procesy pri 
projektoch s eurofondov, pri verejnom obstarávaní, nevie ako sa menia zákony podľa, ktorých 
pracujeme a vidí len to čo sa neurobilo. 
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Poslankyňa Muráňová – je dobré, že občania si všímajú nedostatky, ale určite sa v obci za toto volebné 
obdobie urobilo najviac oproti rokom predošlým a to napr. dlhý proces odkúpenia budovy Jednoty, ktorá 
je už celá obecná, vybudoval sa nový zberný dvor, vykonala sa rekonštrukcia ZŠ, miestnych komunikácii, 
kultúrneho domu a pod. a veľa akcii sa pripravuje a je schválených.  
Poslankyňa Jantošová požiadala pána Tamášiho aby zostal na OZ a vypočul si čo sa v obci robí, ale on po 
prednese svojich požiadaviek opustil rokovanie OZ hneď na jeho začiatku. 
 

 Poslanec Felix Adamec – pripomína, že treba pokosiť trávu pri starom ihrisku. 
 

 Občan Michal Ďurkech, Ing. navrhuje, aby obecná výveska bola aj na internetovej stránke tak ako je pred 
úradom, lebo nie všetky dokumenty zverejňované vo výveske sú aj na internete.  
 

 Občan Urík Jaroslav chce realizovať projekt „Fotokniha našej obce“ kde by bola odfotografovaná rodina 
pred svojim rodinným domom.  
Poslancom sa tento nápad páči, ale upozornili na možné komplikácie s realizáciou, ako je napr. ochrana 
osobných údajov, súhlas s fotením a pod. 
 

 Na záver rokovania OZ poslankyňa Muráňová predstavila peknú prezentáciu z pobytu, vystúpenia  
a reprezentácie FS Dúbravček a našej obce v Macedónsku. 

 
K bodu 19/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup, a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň              ........................................ 

 

Overovatelia :                  Felix Adamec                    ......................................... 

 

                                           Milan Kušnier                   .........................................  

   

Zapísala:   Ing. Milena Kremeňová   .........................................  

 

 


